
1



2

          company profile     

Welcome to 

 بملف تعريف شركة
 مهدالسرمريين

مرحباً بكم

MahD Al Sumrien
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من نحن؟
نحن شركة رائدة ومتنوعة تنفذ أنشطة البناء والهندسة والمشتريات والتطوير

والاستثمارات المحلية. نحن ملتزمون بتقديم خدمة موثوقة وودية ومهنية لعملائنا

الكرام ، وأن نكون داعمين للشركات المحلية والأنشطة الاجتماعية، وأن نكون
صديقين للبيئة بالإضافة إلى كوننا استباقيين في البيئات الاجتماعية والاقتصادية

التي نعمل فيها. إن تقديرنا لمصالح عملائنا ، والذي يتضح من خلال تلبية متطلباتهم

وضمان عمل عالي الجودة ، هو التوجه الرئيسي لإدارتنا .

يتم الحفاظ على نمونا وربحيتنا من خلال الأبتكار والتعزيز التقني والقدرة على التكيف

مع جميع أسواقنا. يتم توجيه ربحيتنا نحو الحفاظ على النمو وتوفير عوائد مرضية
لمساهمينا. يرتبط التزامنا بالنمو ارتباطاً وثيقاً بالتزامنا بالتطوير المستمر لموظفينا

والوظائف المجزية. نحن ملتزمون أيضاً بسلامة موظفينا وصحتهم وأمنهم الوظيفي

ورفاهيتهم. تنبع قوتنا من ثقافتنا المتميزة ، وعلاقتنا القوية والوثيقة مع عملائنا،

وكفاءة وولاء موظفينا ، وإدارة ريادة الأعمال المرنة، والقدرة ، والديناميكية، والتركيز
على الجودة والسلامة ، والفطنة التجارية .



Mahd Al Sumrien
ABOUT
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We are a leading diversified company carrying out construction, engineering
procurement, development  and investment activities local .We are committed
to provid reliable, amicable, and professional service to our valuable clients, and
to being supportive to local businesses and social activities, being friendly to the
environment as well as being pro-active in the socio-economic environments
within which we operate.
Our appreciation of our client's interests, evidenced
by meeting their requirements and ensuring high-quality work, is the prime directive
of our management.

Our growth and profitability are maintained through innovation, technical
enhancement, and adaptability to all our markets. Our profitability is directed
towards sustaining growth and providing satisfactory returns to our
shareholders. Our commitment to growth is firmly linked to our commitment
to our employees, continuous development and rewarding careers. We are also
devoted to our employee's safety and health, job security, and welfare. Our
strength emanates from our distinct culture, strong and close relationships
with our clients employees competence and loyalty, entrepreneurial and
flexible management, capability, dynamism, focus on - quality and safety, and
commercial acumen.
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بدأ تاريخ مهد السومريين عام 2023. وتجسد الشركة الرؤية الديناميكية للمؤسس،
واستطاعت أن تتطور خطوة بخطوة من أجل دراسة وتصميم وتنفيذ أنظمة قادرة على

استغلال الطاقات على أفضل وجه

البدايات

التطورات
في الواقع، أصبحت شركة مهد  السومريين نقطة مرجعية مؤثرة للسوق الدولية،

وحقيقة للبحث المستمر عن التحديات التي تسمح بالتطلع إلى الأمام والتي في نفس

الوقت، تتحول إلى دورات نمو مستمرة.

الفريق
ا من العملاء ، أو حتى شركاء أفضل، أيتكون الفريق من العديد من المتعاونين، ولكن أيضً

الذين يصبحون محاورين يعملون جنبا إلى جنب مع الفريق، ويعززون تطوير العلاقة 

القائمة على الاحترام المتبادل.كل هذا يسمح لمهد السومريين بتجاوز علاقة العمل

التقليدية

التاريخ والتطور والناس: كل

 هذا هو مهد السومريين.



THE BEGINNINGS
MahD Al Sumrien history started in 2023. The company embodies the
founder's dynamic vision, and has been able to evolve step by step in
order to study, project and carry out systems capable of exploiting
energies at best.

THE DEVELOPMENTS
Actually, MahD AL sumrien has become an influential reference point for
the international market, a reality to the constant research of challenges
that allows to look ahead and that, at the same time, turns into
continuous growth courses.

THE TEAM
Four units and close collaborators that are used to work in group. The
team is made of many collaborators, but also customers, or even
better partners, that become interlocutors working side by side with
the team, and promoting the development of relationship based on
mutual esteem. All this allows MahD Al Somrien Taqa to go beyond
the traditional working relationship

History, evolution and people:
all this is MahD Alsumrien

“
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- our Vision and 
Mission

Our mission is to provide our customers with a first class service and
 in doing so aid thecommercial and technological development of Iraq.

Ethical practices, team-work, equality, freedom to explore, value
addition to all stake holders are our vision. The goals were achieved
through our company established on the correct base.

مهمتنارؤيتنا 
مهمتنا هي أن نقدم لعمالئنا خدمة من الدرجة االاولى .

 وبذلك تساعد في التطور التجاري والتكنولوجي للعراق

الالتزام بالأخالق ، والعمل الجماعي ، والمساواة ، وحريةالأستكشاف ، وإضافة القيمة

لجميع أصحاب المصلحة هي رؤيتنا. تم تحقيق جميع هذه الأهداف عند تأسيس

شركتنا على القاعدة الصحيحة

و
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كانت رؤية مؤسسي شركة مهد السومريين للمقاولات هي خلق كيان اعتباري

هائل يساهم في تنفيذ المشاريع التنموية في العراق ، ويكسب ثقة جميع

الاطراف التي تعمل معنا والذين نعمل من أجلهم، من أجل تنفيذ مشاريعنا

بأعلى معايير الصناعية والمهنية والأخلاقية في العمل. وبناء على ذلك، كانت

مهمتنا الرئيسية وستظل الحفاظ على جودة عملنا لضمان رضا عمالئنا وثقتهم

وتعزيز حقوق المساهمين ، بناء على السمعة الطيبة لشركة مهد السومريين

--ChairMan 

The vision of the founders of MahD Al Sumrien for Contracting
Company was to create a tremendous corporate body which
contributes to implementing the development projects in the
State of Iraq, and to gain confi- dence of all parties who work
with us, and whom we work for, in order to implement our
projects with the highest workmanship and professional
standards and business ethics. Accordingly, our main mission
was, and will remain, to maintain quality of our work to
ensure our customers satisfaction and confidence and to
enhance shareholders rights, based on the well reputation of
Mahd  Al Sumrien Company.

رسالة المدير :

Message



كوادرنا العاملة
إدارة عائلة مهد السومريين - شغوفة وقوية ومؤهلة، ومتكاملة من خلال مفهوم الشركة

والإدارة الموجه نحو الشراكة والعالمية والمستقبل فريق من المهندسين والفنيين

المؤهلين تأهيلا عاليا، الذين اعتادوا على التفكير الكبير والحصول على أداء ممتاز

ومستويات الجودة و نحن فخورون بالتأكيد على أن ثقافة شركتنا ليست استثنائية

فحسب ، بل هي أيضاً حيوية للتقدم المستمر والمرونة لمهد السومرين. إن إنجازات

مهد السومريين  التي لا تشوبها شائبة لم تتحقق بمجرد الحظ ولكن من خلال العمل
الجاد الذي لا يلين. ومع ذلك، فإن العامل الحاسم طوال العقود يتجلى في

مجموعة السمات الثقافية الفريدة التي تميز مهد السومريين ترتكز الثقافة المميزة

المتضمنة في مهد السومريين على قيم الأسرة على قيم الأسرة المتمثلة  المتمثلة في

النزاهة والولاء والتواضع والصدق. إن الشعور بإنتماء الموظفين والجو العائلي السائد

يؤدي حتماً إلى بيئة محفزة وحيوية وديناميكية رغم انتشارها الجغرافي

“مهد السومريين
لقد تم دائما التدريب ذا أهمية قصوى لتطوير موظفينا”
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We are proud to emphasize that our company culture is not only
exceptional, but also vital to MahD Al Sumrien's continuous progress and
resilience. MahD Al Sumrien's impeccable achievements were not attained
by mere luck but by unrelenting hard work. Nevertheless, the decisive
factor all through the decades manifests itself in the set of unique cultural
traits that define MahD Al Sumrien The distinctive culture embedded

Our work 

in Mutheleth Al Taqa is based on Family Values of Integrity, Loyalty,
Humility and Honesty. The sense of belonging employees experience and
the prevailing family atmosphere, inevitably leads to a stimulating,
vibrant and dynamic environment, despite its geographical spread

force

“MahD Al Sumrien
has always regarded training as of utmost
importance to the development of its staff ”
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ما الذي يجعلنا الأفضل ؟ --
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نحن شركة رائدة ومتنوعة تنفذ أنشطة البناء والهندسة والمشتريات والتطوير

والأستثمار المحلية. نحن ملتزمون بتقديم خدمة موثوقة وودية ومهنية لعمالئنا الكرام ،

وأن نكون داعمين للشركات المحلية والأنشطة الاجتماعية ، وأن نكون صديقين للبيئة

بالإضافة إلى كوننا استباقيين في البيئات الاجتماعية والإقتصادية التي نعمل فيها. إن

تقديرنا لمصالح عمالئنا ، والذي يتضح من خلال تلبية متطلباتهم وضمان عمل عالي
الجودة ، هو التوجيه الرئيسي لإدارتنا.



Why to choose us ?--
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We are a leading diversified company carrying out local
construction, engineering, procurement development and
investment activities. We are committed to providing reliable,
friendly and professional service to our valued customers, being
supportive of local businesses and social

We are a leading diversified company carrying out local
construction, engineering, procurement development and
investment activities. We are committed to providing reliable,
friendly and professional service to our valued customers, being
supportive of local businesses and social



What Do we Do ?
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--

أهم خدماتنا

--
الخدمات الإنشائية

وتشمل كافة الأعمال المدنية  مثل

اعمال البنى التحتية المتكاملة و

انشاء الطرق و المباني

Construction Services

It includes all civil works such as the
construction of roads and the
construction of residential and
commercial buildings  .

.1
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--
الخدمات الكهربائية

تتضمن صيانة المحطات الكهربائية

بكافة انواعها وتنصيب الأعمدة ومد
الكيبلات اضافة الى تجهيز المحطات

بالمواد من مناشئ عالمية

Electrical Services

It includes the maintenance of
electrical stations of all kinds,
installation of columns and laying
cables, in addition to equipping the
stations with materials from
international origins.

.2
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الخدمات الميكانيكية

وتشمل تنصيب الأنابيب والمضخات والصمامات اضافة

الى صيانتها ، وايضاً خدمات اللحام بانواعه ...

Mechanical Services

It includes the installation and maintenance of
pipes, pumps and valves as well as all , kinds of
welding services

.3
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شركائنا
شركائنا هم اهم اسباب نجاحنا 

,,

,,

Our Partner
Our partners are the main

reasons for our success 

,,

,,
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+964 783 308 7722

الناصرية، الشموخ، ذي قار .

www . masc22 . com

info@masc22 . com


